
Interpelacja nr 54 

z dnia 12 listopada 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie fizycznego zabezpieczenia placu miejskiego przed Dworcem Stadion 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Zwracamy się z zapytaniem o możliwość fizycznego zabezpieczenia placu przed 

Dworcem Stadion. Chodzi o część placu z drzewami, który wyłożony jest ozdobną 

granitową kostką oraz okolony kamiennymi ławkami. W zamierzeniu architektów teren 

ten miał z pewnością pełnić funkcję miejskiego placu przed dworcem umożliwiającego 

swobodne przejście pieszym od przystanków komunikacji miejskiej do dworca i stacji 

metra. 

Tymczasem plac we dnie służy za parking, a wieczorami do szybkiej jazdy i 

wykonywania wiraży, o czym dobitnie świadczy stan granitowych płyt poplamionych 

płynami z samochodów i poznaczonych śladami spalonej gumy. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


